
تسلیت نکونام و 
باشگاه استقلال 
به خانواده ملیکا 

محمدی
بعــد از اینکــه خبــر درگذشــت 
ملیــکا محمــدی، بازیکــن تیــم 
فوتبــال بانــوان ایــران همــه را 
شــوکه کــرد، باشــگاه اســتقلال 
پیــام تســلیتی بــرای درگذشــت 
ایــن ورزشــکار صــادر کــرد. در 
ایــن میــان جــواد نکونــام نیــز بــا 
انتشــار یک اســتوری تأســف و تأثر 
خــود را از ایــن واقعــه اعــلام کــرد. 
اســتقلالی ها بابــت درگذشــت 
خانــم محمــدی بشــدت ناراحــت 
بودنــد و صبــح روز بــازی وقتــی 
ایــن خبــر بــه اردوی آبی هــا رســید، 

بشــدت شــوکه شــدند.
 

تأیید سقف قرارداد 
325 میلیاردی 

استقلال
کــه  یی  یت  ها شــکا ز  ا یکــی 
علیــه اســتقلال مطــرح شــده بــه 
موضــوع عبــور از ســقف تعییــن 
شــده ســازمان لیــگ ارتبــاط دارد. 
در شــکایت های مطروحــه علیــه 
اســتقلال مــوارد دیگــری هــم 
وجــود دارد امــا گفتــه می شــود 
موضــوع عبــور از ســقف قرارداد به 
طــور کلــی منتفــی اســت و باشــگاه 
اســتقلال قــادر بــوده بیــش از 300 
میلیــارد تومــان هزینــه کنــد. در 
همیــن راســتا خبــری آمــده بــا ایــن 
مضمــون کــه ســازمان لیــگ رســماً 
ســقف قــرارداد 325 میلیــاردی 
باشــگاه اســتقلال را تأییــد کــرده 
اســت. چنــد باشــگاه از جملــه 
شــتند  د دا عتقــا ا پرســپولیس 
اســتقلال فقــط مجــوز هزینــه 300 
میلیــاردی را داشــته کــه ایــن ادعــا 
درنهایت رد شــد. البته قرار اســت 
در ایــن راســتا از ســوی کمیتــه 
انضباطــی فدراســیون فوتبــال 

بیانیــه رســمی صــادر شــود.

بازگشت چک 
خالد آبادی

گفتــه می شــود در ادامــه بررســی 
ه  شــگا با ز  ا یت  شــکا نــده  و پر
اســتقلال محمد رضــا خالدآبــادی 
کــه یکــی از ســوژه های شــکایت 
دیگــر باشــگاه ها شــده بــود یــک 
فقــره چــک را کــه از ســوی باشــگاه 
ر بــه باشــگاه اســتقلال  هــوادا
بازگردانــده شــده را بــه کمیتــه 
انضباطــی فدراســیون فوتبــال 
عــودت داده تــا بــه نوعــی از جانــب 
او نیــز خطــری اســتقلال را تهدیــد 
نکنــد. البتــه روشــن نیســت کــه 
ایــن اقــدام تــا چــه انــدازه در مبــرا 
شــدن باشــگاه اســتقلال اثر گــذار 
باشــد امــا بــه احتمــال زیاد از جانب 
ــادی دیگــر خطــری  ــده خالد آب پرون
ــد نخواهــد کــرد. اســتقلال را تهدی

 

دو بازیکن گمنام 
در لیست استقلال

در لیســتی کــه جــواد نکونــام بــرای 
بــازی بــا گل گهــر در اختیــار ســازمان 
لیــگ قــرارداد، نــام دو بازیکــن 
گمنــام کــه تا کنــون در فهرســت 
اســتقلال قــرار نگرفتــه بودنــد، 
دیــده شــد. مجتبــی فراشــبندی و 
علــی رحیمــی دو بازیکنــی بودنــد 
که در فهرست نهایی قرار گرفتند. 
ــام از عملکــرد ایــن دو  ظاهــراً نکون
بازیکــن در تمرینــات اســتقلال 
احســاس رضایــت کــرده و بــه 
همیــن دلیــل آنهــا را بــا خــود بــه 
ســیرجان بــرده اســت. درواقــع 
حضور در لیست استقلال پاداش 
کادر فنــی اســتقلال بــه دو بازیکــن 
گمنــام بــوده اســت. البتــه شــنیده 
شــده که اخیراً در جلســه ســرمربی 
تیم جوانان استقلال با مدیرعامل 
بــه ایــن موضــوع اشــاره شــده کــه 
بیشــتر بــه بازیکنــان جــوان بهــا 
داده شــود کــه تصمیــم نکونــام نیــز 
احتمــالاً در همیــن راســتا اســت.

 zخبر

علی خطیر

شکایت جدید

در روزهــای اخیــر علــی خطیر با دو پرونده درگیر بود. یکی ماجرای ســربرگ 
فدراسیون فوتبال و دیگری موضوع شکایت خانی. البته باشگاه استقلال 
هیچ یک از این دو شــکایت را مســأله خاصی نمی داند اما درعین حال که 
حواشــی متعــددی بابــت آن دو موضــوع به وجود آمد، بــه تازگی مدیرعامل 
باشــگاه شــاهین بوشهر شکایت تازه ای از علی خطیر مطرح کرده که گفته 

می شــود ربطی به قایــدی و محبی ندارد.

علیرضا خانی

احتمال جدایی

بــا توجــه بــه حواشــی بــه وجــود آمــده و اختلافاتی که میــان اعضــای هیأت 
مدیــره باشــگاه اســتقلال وجــود دارد، احتمــال جدایــی علیرضــا خانــی از 
اســتقلال قــوت گرفتــه اســت. البته تصمیــم نهایی در این خصــوص را قرار 
اســت وزارت ورزش و جوانــان اتخــاذ کنــد. گفتــه می شــود خانــی بــه عنوان 
نماینده معتمد از ســوی ســامان خصوصی سازی در هیأت مدیره استقلال 

قــرار گرفته اســت.

استراماچونی

بازگشت به تیتر اخبار

آندره آ اســتراماچونی، ســرمربی سابق ایتالیایی اســتقلال فوتبال کشورش 
را بــه جد زیــر نظر دارد.

 او اخیراً نسبت به برد تیم آث رم که سردار آزمون را در اختیار دارد واکنش 
نشــان داده اســت. اســتراماچونی بــا همیــن واکنــش دوباره به رســانه های 
ایــران بازگشــت تــا واکنــش او نســبت به بــرد رم ســوژه ای برای یــاد کردن از 

ایــن مربی ایتالیایی باشــد.

از کمپ آبی
استقلال 8

 zسوژه روز

باشگاه استقلال و  رد دوباره سوء استفاده از سربرگ

فدراسیون فوتبال نامه را به فیفا ارسال کرده است
همچنــان ماجــرای سوء اســتفاده 
برگ  ســر ز  ا ل  ســتقلا ا ه  شــگا با
فدراســیون فوتبال نقل محافل اســت 
و در همیــن راســتا دســتور موقــت 
نیــز صــادر شــده اســت. مســئولان 
باشــگاه اســتقلال معتقدنــد کــه صدور 
دســتور موقــت علیــه مســئول امــور 
بین الملــل ایــن باشــگاه بــه معنــی 
تخلــف نیســت و ایــن شــخص مبــرا 
خواهــد شــد. بــه تازگــی نیــز یکــی دیگــر 
از مســئولان باشــگاه اســتقلال کــه 
در بخــش حقوقــی اســتقلال فعالیــت 
می کنــد نیــز مدعــی شــده اساســاً 
ارســال نامه توســط فدراسیون فوتبال 

انجــام شــده اســت. بختیــاری، معــاون 
حقوقــی باشــگاه اســتقلال در ایــن 
خصــوص گفتــه: »باشــگاه اســتقلال 
یــک طلبــی از فیفــا داشــت کــه قــرار 
بــود ایــن مبلــغ را بــرای پرونــده ای در 
CAS پرداخــت کنــد. هیــچ ضــرر و 
منفعتی متوجه فدراسیون فوتبال در 
ایــن مســأله نبــود. بعــد از درخواســت 
باشــگاه اســتقلال، فدراســیون فوتبال 
بایــد نامــه ای را بــرای فیفــا ارســال 
می کــرد. مــا نمونــه ایــن نامــه را در 
ارتبــاط بــا پرونده هــای دیگــر در اختیــار 
داشــتیم و بــه فدراســیون دادیــم. 
بــه هیــچ عنــوان امــکان ارســال ایــن 

نامــه از درگاهــی بــه جــز فدراســیون 
فوتبــال وجــود نــدارد. وقتــی اصــلاً 
امــکان ارســال نامــه وجــود نــدارد، 
پــس شــکایت از اســتقلال کامــلاً 
ــالای  ــه روشــنی ب ــا اســت. مــا ب بی معن
ارســال ایــن نامــه بــرای فدراســیون 
فوتبــال نوشــته ایم کــه جهــت هــر گونــه 
نمونــه و تغییــر ایــن نامــه ارســال شــده 
اســت. ایــن نامــه را خــود فدراســیون 
فوتبــال ارســال کــرده اســت.« معــاون 
حقوقــی اســتقلال ادامــه داده: »وقتــی 
پرونــده ای بــه کمیتــه انضباطی ارســال 
می شــود، بــرای کنتــرل حواشــی یــک 
دســتور موقتی صادر می شــود. درباره 

حکــم کمیتــه اخــلاق هــم همیــن 
مســأله اســت و دســتور موقتــی کــه 
صــادر شــده بــه معنــای حکــم علیــه 
بین الملل باشــگاه اســتقلال نیست.« 
بــا توجــه بــه توضیحــات بختیــاری 
پیش بینــی می شــود باشــگاه اســتقلال 
در روز هــای آتــی بیانیه ای درباره اینکه 
زیرمجموعــه ایــن باشــگاه در ماجــرای 
سوء اســتفاده از ســربرگ فدراســیون 
فوتبــال تقصیــری بــه گــردن نداشــته، 
صــادر خواهــد کــرد. گفتــه می شــود 
خطیــر در حــال رایزنــی بــا عوامــل 
فدراســیون فوتبــال اســت تــا بــه نوعــی 

ایــن مســأله ختــم بــه خیــر شــود.

  واکنش فریدونی
 به ماجرای شکایت خانی

مجتبــی فریدونــی، مدیرعامــل ســابق 
باشــگاه ذوب آهــن اصفهان در خصوص 
ــی از مدیرعامــل اســتقلال  شــکایت خان
می گویــد: »اســتقلال اکنــون یک شــرکت 
بورســی اســت و بایــد بحــث کنترل هــای 
داخلــی را در نظــر داشــته باشــد چــون 
ایــن موضــوع مشــخص می کنــد هــر 
کســی در چــه ســطحی و بــه چــه اســنادی 
دسترســی دارد. اگــر ایــن کنترل هــای 
داخلی که مدنظر ســازمان بورس اســت 
اجــرا می شــد، بالاخــره کمتــر شــاهد 
چنیــن اتفاقاتــی می شــدیم. فلســفه 

اضافــه شــدن آقایــان حیــدرزاده و خانــی 
از ســوی ســازمان خصوصی ســازی نیــز 
همین مباحث حسابرســی و کنترل های 
ــج،  ــم طــی پن ــوده و فکــر می کن ــی ب داخل
شــش مــاه حضــور آنهــا ایــن نظارت هــا 
صــورت نگرفتــه اســت. چنانچــه ایــن 
مباحــث کنترل هــای داخلــی انجــام 
می شــد، چنیــن اتفاقاتــی رخ نمــی داد. 
بــر فــرض هــم اگــر اســنادی منتشــر شــده 
ولــی کار خــلاف قانونــی رخ نــداده باشــد، 
مشــکلی نیســت و همه مردم می توانند 
آن اســناد را ببیننــد. هــر چنــد کــه اصــل 
ــد اســناد  ــر ســؤال اســت و نبای ماجــرا زی

بــه بیــرون درز کنــد.«

اولیایی: هیچ کس در باشگاه امضای عضو هیأت مدیره را جعل نکرد

قصد دارند تمرکز استقلال را به هم بریزندقصد دارند تمرکز استقلال را به هم بریزند

 

حواشی استقلال را محاصره کرده 
است. ماجرای جعل سربرگ 

فدراسیون و همچنین جعل امضای 
آقای خانی چیست؟

 من می گویم اگر معرفت دارند جامعه 
هواداری را با این اخبار آزار ندهند. در 
مورد جعل امضای آقای خانی که گفته 
می شود باید اینطور توضیح دهم که 
اصلاً جعلی در کار نبوده است؛ برای 
اجاره خانه بلانکو نیاز به امضای آقای 
خانی بوده است که چون او نبوده به 
جای ایشان امضا کرده اند. این کار 
کاملاً قانونی است و جعل محسوب 
نمی شود؛ چون از 2۴ تیر ۱۴02 تمامی 

اعضای هیأت مدیره به غیر از خانی 
حق امضای دوم که متعلق به اعضای 
هیأت مدیره است را طبق یک مصوبه 
هیأت مدیره به فرشید سمیعی تفویض 
کرده است. پس استقلال در مورد جعل 
امضای خانی به مشکل نمی خورد. اما در 
خصوص جعل سربرگ فدراسیون باید 
بگویم شجاعت به خرج دادند و زمانی 
که پرونده ساپینتو در کمیته انضباطی 
فیفا بود و با اتلاف وقت ممکن بود که 
مشکلی برای استقلال پیش آید، در 
روزی که کسی در فدراسیون نبوده فوراً 
نامه ای را با عجله زده اند تا استقلال در 
موعد مقرر به مشکل نخورد. بعید است 
که در این زمینه هم مشکلی پیش آید، اما 
در نهایت کمیته اخلاق در این خصوص 
تصمیم گیری کرده و ادله های باشگاه را 
بررسی می کند. نباید کم لطفی کنند و با 

ایجاد شائبه استقلال را به حاشیه ببرند. 
فکر می کنم این مسائل را مطرح می کنند 
تا تمرکز استقلال را به هم بریزند. این 
روزها باید مدیرعامل استقلال دنبال 
تأمین منابع مالی برای باشگاه باشد، اما 
طرح چنین مسائلی تمرکز مدیرعامل را 

به هم می ریزد.
فکر می کنید که آقای خطیر با طرح 

چنین مسائلی در خطر است؟
چرا باید آقای خطیر به خطر بیفتد؟! 
شخص دیگری این کارها را انجام داده 
است. به خطیر که منفعتی نرسیده 

است.
خیلی ها این موضوع را مطرح 

می کنند که آقای خطیر به دلیل 
حواشی جدید از استقلال کنار 

گذاشته می شود؟
اصلاً اینطور نیست. مهم ترین چیز ثبات 

مدیریت است و نباید دوباره کار را به نفر 
جدیدی بدهند.

موضوع دیگری که این روزها 
هواداران را نگران و مضطرب کرده 

بحث کسر احتمالی امتیاز است، در 
این خصوص هم توضیح می دهید؟

به نظر می رسد اگر استقلال تاکنون 
تخلفی کرده بود کمیته انضباطی علیه این 
تیم رأی می داد. کمیته انضباطی که با ما 
تعارف ندارد. نکته اینجا است که استقلال 
اول فصل به دلیل قانون سقف بودجه 
نتوانست بازیکن جذب کند و حالا هم 
که بحث کسر امتیاز به خاطر قراردادها 
است در معرض خطر قرار دارد. یعنی 
ضرر استقلال دوسویه است. اما مطرح 
کردن این موضوع صرفاً برای لطمه زدن 
به استقلال است و قصد فرافکنی دارند.
ماجرای خصوصی سازی سرخابی ها 

به کجا کشید؟
خصوصی سازی خیلی خوب است و من 
خودم طرفدار این قضیه هستم اما نه 
بدون  فکر باید این کار درست انجام 
شود. اگر به شیوه ای که الان قصد 
دارند خصوصی سازی کنند هیچ اتفاق 
مثبتی نمی افتد. باید خصوصی سازی 
کاملاً کارشناسی انجام شود تا باشگاه ها 
به مشکل نخورند ضمن اینکه بسته 
حمایتی دولت هم شامل استقلال و 

پرسپولیس هم شود.
شما نگران صدور مجوز حرفه ای 

بودید، این اتفاق قرار است چه 
زمانی بیفتد؟

فعلاً تا اردیبهشت زمان داریم. اگر 
خصوصی سازی درست انجام شود، 
صدور مجوز حرفه ای را هم می گیریم و 

قطعاً خبرهای خوبی در راه خواهد بود

»بیچــاره هــوادار!« ایــن جملــه را بــه وفــور از پیشکســوتان اســتقلال می شــنویم. دلیلــش هــم کاملاً واضح اســت؛ اســتقلال حتی صدرنشــین هم باشــد آن قدر حواشــی از ســر و کله باشــگاه فــرو می ریزد کــه جمع کردنش 
کار یــک مدیــر و دو مدیــر نیســت. درســت زمانــی کــه ایــن تیــم بایــد حظ صدرنشــینی خود را ببرد و با رقبا رقابتی ســالم داشــته باشــد، حواشــی تیــم را محاصره کرده و اجــازه نمی دهند کــه تمرکزی برای رقابــت باقی بماند. 
جدیدترین حاشــیه ای که این روزها ســوژه نخســت رســانه ها اســت، بحث جعل ســربرگ فدراســیون و جعل امضای یکی از اعضای هیأت مدیره اســتقلال اســت. این روزها انگشــت اتهام را ســمت خطیر نشــانه رفته اند و 
کار بــه کمیتــه اخــلاق کشــیده شــده اســت. همیــن حواشــی طــوری جلوه گــری می کند که دیگر هیچ کس از ماجــرای »وار« در بازی دربی حرفی به میان نمی آورد و از ســوی دیگر ماجرای کســر امتیاز هــم خودش به تنهایی 
تــوی دل هــواداران اســتقلال را خالــی می کنــد. در چنیــن شــرایطی بایــد بــه هــواداران حــق داد که این روزها مضطرب باشــند، نگران از دســت دادن امتیاز و همچنین حکم هایی که شــاید آنها را شــگفت زده کند. به همین 

دلیــل بــه ســراغ کاظــم اولیایــی رفتیم تا از چند و چون ماجرا بیشــتر مطلع شــویم.

مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

اگر استقلال تاکنون 
تخلفی کرده بود 
کمیته انضباطی علیه 
این تیم رأی می داد. 
کمیته انضباطی که 
با ما تعارف ندارد. 
نکته اینجا است که 
استقلال اول فصل 
به دلیل قانون سقف 
بودجه نتوانست 
بازیکن جذب کند 
و حالا هم که بحث 
کسر امتیاز به خاطر 
قراردادها است در 
معرض خطر قرار دارد
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